



October 1/2024

Parents Notification

Dear Parents,

To ensure a healthy environment for our students and in accordance with our school policy (**STAY AT HOME IF UNWELL**), we kindly ask that you keep your child at home if they are sick or exhibit any of the following symptoms:

- Fever or chills** in the past 24 hours
- Vomiting** in the past 24 hours
- Diarrhea** in the past 24 hours
- Sore throat**
- Skin rash**
- Strep throat** (must take antibiotics for at least 24 hours before returning to school)
- Bad cold** (upper respiratory infection) with significant runny nose or cough.
- Eye infection** (must take antibiotics for at least 24 hours before returning to school).

Please seek medical advice from your doctor, and refrain from sending your child to school until they have fully recovered. Alternatively, you may submit a medical report from their treating physician confirming that they are fit to return.

Your cooperation is greatly appreciated.

Thank you.

SCHOOL CLINIC-DIPS-AL QOUZ



01/10/2024

إعلام ولي الأمر

السادة أولياء الأمور الأعزاء،

لضمان بيئة صحية لطلابنا ووفقاً لسياسة مدرستنا (البقاء في المنزل في حالة المرض)، نطلب منك إبقاء طفلك في المنزل إذا كان مريضاً أو يعاني من أي من الأعراض التالية:

- حمى أو قشعريرة خلال الـ 24 ساعة الماضية

-القيء خلال الـ 24 ساعة الماضية

- الإسهال خلال الـ 24 ساعة الماضية

-التهاب الحلق

-الطفح الجلدي

- التهاب الحلق (يجب تناول المضادات الحيوية لمدة 24 ساعة على الأقل قبل العودة إلى المدرسة).

- نزلات البرد الشديدة (عدوى الجهاز التنفسي العلوي) مع سيلان الأنف أو السعال الشديد.

-إلتهاب العين (يجب تناول المضادات الحيوية لمدة 24 ساعة على الأقل قبل العودة إلى المدرسة).

كما يرجى طلب المشورة الطبية من طبيبك الخاص ، والامتناع عن إرسال طفلك إلى المدرسة حتى يتعافى تماماً. أو يمكنك تقديم تقرير طبي من الطبيب المعالج يؤكد أنه لائق للعودة إلى المدرسة.

شاكرين تفهمكم و حسن تعاونكم

عيادة المدرسة